
Geachte minister Harbers, 
 
Ik woon in de gemeente Heiloo en ervaar sinds enige jaren steeds meer en vaker 
geluidsoverlast van laag overvliegende vliegtuigen. Met name de snel achtereen volgende 
toestellen die overkomen ervaar ik als zeer hinderlijk. 
Dit begint 's morgens vroeg en gaat door tot laat in de avond en soms ook 's nachts. Het is 
buiten niet fijn en zelfs binnen in huis worden gesprekken soms voortdurend overstemd door 
vliegtuiglawaai. 
Dat er vliegtuigen over ons dorp komen is niet nieuw, maar het gegeven dat het er steeds meer 
worden en het steeds meer overlast oplevert maakt het dat er een grens is bereikt. 
 
Er is een eenvoudige oplossing hiervoor en dat is het drastisch verminderen van de 
hoeveelheid vliegbewegingen op Schiphol. Dit is te realiseren door te stoppen met de zg.  
'hubfunctie', overstappers via Schiphol. Het economische nut van deze 'hubfunctie' blijkt 
minimaal te zijn, zeker als je het offer wat wij als bewoners hiervoor moeten inleveren aan 
woongenot en gezondheidsschade. 
 
Dus: Doe wat er van u verwacht wordt: Maak een juiste afweging en zorg dat het aantal 
vliegbewegingen boven Heiloo (en andere gemeenten) afneemt. 
 
Hoogachtend. 
M.J. Jansen 
De Biender 1 
1852 ED Heiloo 
mj-jansen@quicknet.nl 
 
 
Afbeelding: Het aantal vliegbewegingen boven Heiloo op een willekeurige dag (21 okt ’22) 
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